
Geachte Commissaris van de Koning, de Gedeputeerden en de Statenleden, 
 
Allereerst vast enorm bedankt voor het lezen van deze mail! 
 
Wij, de stichting Dierennoodhulp Flevoland, willen de Commissaris van de Koning, de 
Gedeputeerden en de Statenleden van provincie Flevoland graag de node laten inzien van een 
Wildlifeopvang in provincie Flevoland, nu zult u vast meteen denken de natuur is de natuur en dat 
snap ik als geen ander echter soms is het wel handig als er ziekten uitbreken of dode dieren langs de 
wegen liggen dat deze ook opgehaald worden en afgevoerd en eventuele besmettingen 
geconstateerd kunnen worden en zo desbetreffende instellingen en samenwerkende opvangen te 
kunnen inlichten hierover en een werkplan op te stellen ook bij een eventuele epidemie en dieren 
die een kleinigheidje mankeren kunnen door middel van de opvangen alwaar we nu mee 
samenwerken weer herenigd worden met de natuur/vindplaats al waar ze vandaan komen. Daar 
gaat veel tijd in zitten omdat de opvangen allemaal buiten de provincie Flevoland liggen en er in 
Flevoland helemaal niks is voor opvang van in het wild levende dieren. Hoe mooi zou het zijn als 
Flevoland zijn eigen Wildlifeopvang heeft? 
 
Op dit moment rijden wij met alle gewonde/zieke dieren de provincie Flevoland uit, naar Naarden 
voor de in het wild levende vogels,  naar Amsterdam voor de kleine roofdieren zoals marters, 
bunzingen, wezels, enz. en naar Huizen voor de egels. 
Het gaat in heel Nederland slecht met de opvangen van in het wild levende dieren er zijn al velen 
gesloten de laatste tijd, bijvoorbeeld de egelopvang in Nijkerk en de egelopvang in Woudenberg 
Utrecht en zo ook de opvang voor egels in Huizen met wie wij samenwerken, vandaag kregen wij het 
bericht dat wij geen egels meer kunnen brengen in verband met dat ze gesloten zijn door een tekort 
aan vrijwilligers en ziekten bij de vaste krachten. 
Nu moeten wij ook met alle egels naar Amsterdam rijden u snapt wel dat dit eigenlijk te gek voor 
woorden is en gezien het feit dat er voor deze dieren ook niet voor het vervoer betaald word gaat dit 
voor ons erg in de kosten lopen, nu vraag ik hiervoor absoluut niet om geld maar kijkt u wel naar de 
realiteit waar wij als dierenambulance tegen aanlopen en de reistijd om bij de opvang te komen ook 
langer duurt voor de dieren hulp krijgen, even te weten dat de egel stand de laatste tien jaar erg 
achteruit is gegaan in provincie Flevoland. Dan te weten dat de Toevlucht in Amsterdam ook maar 
een bepaalde opvang capaciteit heeft en deze nu ook de egels uit Utrecht e.o aangeleverd krijgt, ik 
denk niet dat ik nu nog hoef te vertellen dat het dan wel erg veel word voor de Toevlucht qua 
opvanggebied. 
 
Als burger ben je verplicht een dier in nood te helpen anders is men zelfs strafbaar, en wie belt die 
burger dan als hij een meeuw vindt die niet meer kan vliegen, de dierenambulance!, waar brengt de 
dierenambulance het dier naar toe want het dier kan niet in de ambulance blijven, dan komen de 
opvangen in beeld maar wie bekostigd dat dan allemaal?  Op dit moment bekostigen wij de in het 
wild levende dieren uit Flevoland allemaal zelf zowel de dierenambulance als de erkende opvangen 
terwijl eigenlijk wij niet financieel verantwoordelijk kunnen worden gehouden voor de in het wild 
levende dieren die gewond of ziek op straat liggen en toch die verantwoordelijkheid nemen ondanks 
dat we allemaal blij zijn dat we ons hoofd boven water kunnen houden, het is wel de burger die belt 
voor een wild dier in nood! Men kan als dierenambulance niet tegen de burger zeggen “sorry wij 
worden niet betaald voor het ophalen van de gewonde/zieke in het wild levende dieren maar we 
worden wel betaald door de gemeente voor het ophalen van de kadavers dus belt u maar terug als 
hij overleden is!” Dit kun wij echt niet verkopen op onze meldkamer dus zijn wij genoodzaakt om het 
dier op te halen en te vervoeren ook als we het eigenlijk niet kunnen betalen en dat allemaal om de 
provincie schoon te houden en te zorgen dat het geregeld is op het dierenwelzijnsvlak. Ik hoop 
doormiddel van dit stukje dat u inziet hoe belangrijk een dierenambulance inmiddels is geworden en 
dat het in de provincie houden van gewonde/zieke in het wild levende dieren een hoop geld zal 



besparen uiteraard zal het eerst best wat kosten maar daarna word er veel bespaard en scheelt het 
een hoop stress voor de dieren en een snellere behandeling van de dieren en alle dieren ook de 
egels worden weer terug geplaatst in de natuur van Flevoland indien ze weer gezond zijn. 
 
Daarom willen wij graag een verzoek indienen om een afspraak te maken om via een spreekbeurt de 
provincie te overtuigen hoe belangrijk een eigen wildopvang is, niet alleen zodat wij onze dieren 
kwijt kunnen maar ook als er ziekten uitbreken o.a. zoönose ( in ons geval ziekten die van in het wild 
levende dieren op mensen kunnen worden overgebracht of op huisdieren) bv bepaalde variant van 
de vogelgriep. De vogelgriep van twee jaar geleden was werkelijk een ramp, niemand wist wat te 
doen ook de NVWA niet en onze opvangen lagen allemaal in een gebied waar wij als ambulance de 
grens niet over mochten, indien wij uit Kampen kwamen moesten we bij de grens onze wagen 
afspuiten met desinfectiemiddel terwijl wij daar geen vogels heen brachten alleen de gevonden 
honden en katten uit gemeente Dronten, dan te weten dat de burgers die met hun auto Kampen 
uitreden gewoon doorreden zonder hun auto te ontsmetten(??) Geen enkele vogel mocht meer 
vervoerd worden en wat je dan allemaal voor rare situaties krijgt is echt niet met een pen te 
beschrijven en ook niet in vijf minuten uit te leggen en toch moesten wij daar regels in verzinnen 
hoe daar mee om te gaan en ons toch nuttig te kunnen maken voor de ontstane situaties met vogels 
in nood en burgers. 
Ik zeg altijd maar zo, weet wat er speelt op je werkvloer! 
 
Wie is er geschikt om deze wildopvang te beheren, gezien het feit dat de kennis en kunde van in het 
wild levende dieren tevens het hoge stress gehalte van deze dieren en tevens de voorbereidingen 
om een wettelijk goedgekeurde wild opvang te beginnen en er maar weinig 
mensen/diereninstanties zijn die deze kennis, kunde en expertise in huis hebben zou het een 
mogelijkheid zijn om deze Wildlifeopvang onder de vleugels van De Toevlucht in Amsterdam te 
verscharen inmiddels is de vraag daar door mij al gesteld met een positieve reactie vanuit Gerrit 
Zand zijn mond, hij zal dit overleggen met het bestuur van de Toevlucht en daarmee wil ik mij zelf 
graag naar voren schuiven als eventuele beheerder van deze opvang waar we tevens een klein stukje 
terrein reserveren voor de dierenambulances die rijden in Lelystad en Dronten (st. dierennoodhulp 
Flevoland). 
Te weten dat een wildopvang meer vergunningen nodig heeft dan een dierentuin, Gerrit Zand 
beheerder van de Toevlucht in Amsterdam doet dit werk al meer dan 25 jaar en zijn kennis kunde en 
expertise omtrent in het wild levende dieren is door geen ander te evenaren en tevens heeft de 
Toevlucht in Amsterdam al alle benodigde vergunningen zodat de weg voor aanvraag van de 
vergunningen voor de wildopvang in Flevoland een stuk makkelijker is omdat Gerrit Zand precies 
weet waar de opvang aan moet voldoen, mijn kennis kunde en expertise is verkregen door al tien 
jaar te werken met deze dieren en uiteraard luister ik goed naar wat Gerrit Zand mij verteld tevens 
ben ik bereid om bij de Toevlucht een tijd intern mijn kennis en kunde te verbeteren op het gebied 
van dieren waar mijn kennis en kunde wel een update nodig heeft, tevens ben ik op dit moment de 
wettelijke toegestane 12 uurs opvang voor de (kleine) roofdieren uit provincie Flevoland. 
De dierenartsen Lelystad zijn de dierenartsen die de in het wild levende dieren uit Flevoland 
behandelen indien ze direct medische zorg nodig hebben dit geschied nu allemaal op basis van 
sponsoring door dierenartsen Lelystad ten bate van Dierennoodhulp Flevoland en uiteraard ten bate 
van de dieren anders hadden wij deze dieren nooit kunnen helpen omdat wij de medische kosten 
niet kunnen betalen. 
 
Uiteraard snappen wij dat een Wildlifeopvang gepaard gaat met veel geld uiteraard gaan wij zelf 
lobbyen om de nodige materialen te verzamelen doormiddel van grote bouwfirma’s aan te schrijven 
tevens te lobbyen om een groot gedeelte in de  financiën te kunnen voorzien om de nodige 
vergunningen en grondonderzoeken te kunnen betalen, tevens stichting Dierenlot vragen om een 
bijdrage hierin te leveren en ook bedrijven enthousiast te maken om eventuele benodigdheden zoals 



het leveren van voer e.d. aan ons te sponsoren. Tevens staan wij jaarlijks op de beurs van 
ondernemers die doormiddel van een verlanglijstje van de aanwezige stichtingen zelf uitkiezen wie 
ze waarmee kunnen ondersteunen ook daar gaan wij lobbyen voor de Wildlifeopvang in Flevoland. 
Het is dus niet zo dat wij er vanuit gaan dat er vanuit de provincie maar klakkeloos geld in gestopt 
wordt, dat nog even ter verduidelijking. 
 
Wij als dierenambulance werken niet alleen met dieren maar ook met mensen! Wij krijgen 
momenteel vrijwilligers via het werkbedrijf Lelystad dit gaat om mensen die een tegenprestatie 
moeten leveren voor hun uitkering en via Welzijn Lelystad vaak mensen met een rugzakje, ook bij de 
wildopvang kunnen wij mensen weer klaar stomen voor een terug keer naar een werkende positie in 
onze maatschappij, sommige mensen zijn na jaren lang thuis achter de geraniums te hebben gezeten 
helemaal afgestompt en onze ervaring met vele van deze mensen is dat indien ze zich weer nuttig 
voelen dat hun instelling totaal veranderd en ze weer zin krijgen in andere dingen oa. werk zoeken. 
Wij worden ook met regelmaat gebeld door werkgevers die om een referentie vragen over een 
bepaalde vrijwilliger zo zijn er al heel wat via ons weer teruggekeerd in de werkende maatschappij, 
hoe mooi is dat! 
Zelf ben ik er ook voor om ex gedetineerde die weer een terug keer in de maatschappij moeten 
maken deze in te zetten om te werken met dieren daarbij zullen ze discipline leren en 
doorzettingsvermogen en ook leren dat ze zich aan regels moeten houden, onze ervaring is doordat 
mensen werken met dieren hun negatieve instelling veranderd naar een positieve instelling. 
 
Hopende u te hebben overtuigd en dat wij uitgenodigd worden om via een 
voorlichting/bewustwordingssessie de node  in te kunnen laten zien van een wildopvang in 
Flevoland. 
 
In afwachting van uw antwoord, 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Susan van de Waal 
Voorzitter 
06-40473321 
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